
                                          VÝSLEDKY dotazníku občanské spokojenosti 
    Milí občané, 

úvodem bych Vám všem rád popřál hodně štěstí a hlavně zdraví v roce 2022. Nový rok je novou výzvou pro nás všechny, kdy můžeme 

začít znovu si plnit naše sny, starat se o své zdraví, rodinu a pomoci rozvíjet naše přátelské vztahy s lidmi okolo sebe.  

   Vedení obce se i v novém roce bude snažit splnit vaše očekávání, spravovat obec jak nejlépe dovede a pokusí se držet tradice 

společenských akcí. 

    Rád bych vám představil výsledky vůbec prvního dotazníku z prosince roku 2021, kde jsme oslovili každého z naší obce. Cílem bylo 

si udělat představu na čem máme pracovat usilovněji nebo kam mají směřovat naše další plány do budoucna. Nebylo jednoduché 

připravit dotazník a řádně zpracovat jeho výsledky, protože jsme lidé a každý zná obecné rčení ,,Co člověk, to názor!‘‘.  

    Dotazníku se zúčastnilo 48 rodin ze 130 oslovených. Všem zapojeným děkujeme za Váš čas a hodnocení naší práce. Budeme se snažit 

vyhovět v následujícím roce většině z Vás a reagovat na Vaše nápady a připomínky, i když nikdy se nám nepodaří mít všechny 

spokojené občany. 

    Děkujeme za pochopení..  

VEDENÍ ÚŘADU 

Jak hodnotíte způsob vedení obce? 1 2 3 4 5 

Jak hodnotíte práci referentky obce a její dovednosti jako admin. Pracovnici úřadu vyhovět 
Vašim požadavkům během uplynulého roku?  

1 2 3 4 5 

Jak hodnotíte práci zaměstnance obce? Jeho správu vodárny, ČOV, veřejné zeleně, hřbitova, 
chodníků a celkového pořádku v obci. 

1 2 3 4 5 

Jste vedením obce dostatečně a včas informováni? 1 2 3 4 5 

      KULTURA A SPORT 

Obec ve spolupráci s místními složkami pořádá 17 společenských akcí v 
roce. Považujete kulturní dění v obci za dostatečné? 

1 2 3 4 5 

Jak se vám líbí kulturní akce v obci a udržování jejich tradic? 1 2 3 4 5 

Chodíte pravidelně na tradiční zábavy v průběhu roku? ANO Spíše ano zřídka Spíše ne NE 

Vyhovují vám vybrané kapely na zábavách? ANO Spíše ano zřídka Spíše ne NE 

Obec má k dispozici 4 sportoviště, které v rámci možností a četnosti návštěv 
udržuje. Jak často je využíváte? 

ANO Spíše ano zřídka Spíše ne NE 

Uvítali byste pro sebe nebo pro svou rodinu nové multifunkční hřiště 
s umělým povrchem? 

ANO Spíše ano zřídka Spíše ne NE 

O jaký druh výletu autobusem máte největší zájem? ZOO IKEA Muzikál Památky Trhy 

         PROJEKTY V OBCI 

Obec pravidelně čerpá dotační tituly na projekty, díky kterým finančně 

zvládneme více.  Jak se vám líbí ukončené projekty v obci? 

1 2 3 4 5 

Zajímáte se o plán projektů pro příští rok nebo projekty v následujících letech? ANO Spíše ANO zřídka Spíše NE NE 

Máte pocit, že se život v obci zlepšuje? ANO Spíše ANO zřídka Spíše NE NE 

     SILNICE A ODPADY 

Většina vedlejších komunikací v obci je v našem vlastnictví. Vnímáte údržbu těchto 

silnic za dostatečnou? 

1 2 3 4 5 

Jste spokojeni s prohrnováním našich silnic?  1 2 3 4 5 

Jste spokojeni s prohrnováním a udržováním našich chodníků v zimních měsících? 1 2 3 4 5 

Jak se Vám líbí nová místa na tříděný odpad v obci. (naší snahou bylo soustředit 

odpady na jedno místo) 

1 2 3 4 5 

Využíváte sběr velkoobjemového a nebezpečného odpadu, který se koná 2x ročně? ANO Spíše ANO zřídka Spíše NE NE 

Využíváte možnosti sběru BIOODPADU v obci? ANO NE 
 

ŽIVOT V OBCI 

Jste Vy a Vaše rodina spokojeni se životem v naší obci? ANO Spíše ANO zřídka Spíše NE NE 

Využíváte místní obchod potravin? ANO Spíše ANO zřídka Spíše NE NE 

Jste s jeho provozem spokojeni? ANO Spíše ANO Spíše NE NE 

Chodíte do místního hostince U Charvátů? ANO Spíše ANO Spíše NE NE 

Jste s jeho provozem spokojeni? ANO Spíše ANO Spíše NE NE 

 

 

 



Vaše nejčastější dotazy 
    Lze platit stočné trvalým příkazem? 

Nově od roku 2021 je nastaven zálohový systém 3 plateb, kde ke konci roku děláme vyúčtování podle aktuální ceny stočného pro daný 

rok. Platba záloh lze nastavit na trvalý příkaz, pokud nemáte zájem platit částku najednou. V bance Vám rádi pomohou se zadáním 

platby. 
 

    Více veřejného osvětlení na vedlejších komunikacích. 

Postupně rozšiřujeme veřejná osvětlení na vedlejších komunikacích obce po posouzení žádostí občanů. Je důležité řešit, zda je rozšíření 

technicky možné, zda pomůže více než jednomu objektu a pochopitelně řešíme i předběžné souhlasy vlastníků pozemků. Poslední roky 

je naopak nežádoucí na malé vesnici světelný smog. Každou žádost posuzujeme zvlášť a následně plánujeme do rozpočtu na další rok. 
 

    Lepší přístup k informacím o dotacích obce. 

Snažíme se informovat o budoucích projektech na následující rok, kde u 90% projektů žádáme o dotační titul. Dokonce jsou 

rozpracované projekty, které čekají jen na vhodnou dotaci pro realizaci. Vše lze dohledat v zápise plánovaného rozpočtu na následující 

rok nebo v zápisech jednání zastupitelstev. Pro širší zájem nás neváhejte informovat emailem nebo vše můžeme probrat osobně na OÚ. 
 

    Bylo by dobré zřídit mateřskou školku v obci. 

Jsme si plně vědomi problémů s kapacitou školky v Suchdole nad Lužnicí. Proběhlo již několik jednání o rozšíření kapacity školky i pro 

naši obec, kde stávající silné ročníky nezvládají pokrýt. Suchdol na problému již usilovně pracuje a má v obci Dvory nad Lužnicí slíbenou 

plnou podporu.  

Bohužel samostatná školka v naší obci je obrovská finanční, personální a organizační zátěž, kterou takto malá obec není schopna 

zajistit. Omlouváme se, toto není v našich silách.  
 

     Špatná kvalita hlášení obecního rozhlasu. 

 Ano, s problémem jsme srozuměni a uvědomujeme si špatné kvality hlášení. Během jarních měsíců proběhne kompletní servis celé 

rozhlasové sítě dodavatelem zařízení. Nabízíme možnost se přihlásit do odběru informativních SMS, kde dostanete do Vašeho telefonu 

stejné informace. Stačí Váš telefon nahlásit na našem OÚ. Děkujeme za pochopení. 
 

    Sběr BIOODPADU a prohrnování se mne netýká, protože nebydlím mimo střed obce. 

Sběr BIOODPADU v obci řešíme možností pronájmu hnědé popelnice, která se vyváží každý lichý pátek v měsíci od jara do podzimu. 

Služba je možná pro všechny občany bez ohledu místa odběru.  

Prohrnování komunikací nám zajišťuje externě pan Klein, který postupně objíždí celou obec i k našim samotám. Prosíme vždy o strpení, 

než zvládne projet svou pětihodinovou trasu po celé obci. 
 

    Budoucí záměr bývalé školky a fary v obci. 

Oba objekty jsou bohužel v soukromém vlastnictví.  Naše žádost ohledně zakoupení fary je podána na biskupství v Českých 

Budějovicích. Církev naši žádost již několikrát odmítla. U bývalé školky je hotový projekt na penzion před dokončením s řádným 

stavebním povolením.  
 

    Nepřehledný výjezd od kontejnerů za obcí. 

Je možné autem zajet přímo za obec ze směru od hasičárny a opustit druhým výjezdem u Tománků. Je zde nově umístěno zrcadlo pro 

lepší rozhled a naši bezpečnost. 
 

   Chybí sběrný dvůr v obci. 

Odpady jsou pro obecní rozpočet jedna z největších položek, která se za poslední roky značně navyšuje. Snažíme se nezdražit příliš 

poplatek občanům, ale podíl z obecní kasy za každého z nás na likvidaci odpadů neúměrně roste (obec doplácí za každého občana 

přibližně 750Kč). Provoz sběrného dvora náš rozpočet zatíží ještě více. 
   

     Špatný odvoz tříděného odpadu. 

V průběhu posledních let jsme reagovali na přeplněné kontejnery plastů a papíru zvýšením frekvence vývozu na každý týden. Podle 

pozorování se situace v roce 2021 hodně zlepšila. Jediný problém řešíme s odběratelem odvozu oděvů, který neplní své závazky. Jejich 

nestabilní odvoz bude vyřešen do konce února 2022. 
 

    Odvoz velkoobjemového odpadu starším spoluobčanům. 

Tento úkol není úplně v našich obecních silách zajistit, ale nikdy jsme nikoho neodmítli a rádi pomůžeme všem, co to potřebují. Pokud 

se někdo takový najde, neváhejte se obrátit přímo na OÚ a naši dobrovolní hasiči jsou připraveni vše zajistit. 
 

   Zákaz pyrotechniky po celý rok.  

Prozatím jsme o úplném zákazu neuvažovali. Přesto slibujeme, že se v tomto roce problematikou úplného zákazu nebo časového 

omezení budeme zabývat. 
 

Děkujeme za zpětnou vazbu a doufám, že jsme odpověděli i na Váš dotaz. Přesto nabízíme možnost otevřené návštěvy u starosty obce 

každý čtvrtek od 17:00 do 19:00 na OÚ nebo po telefonu 776 191 233 
 

Ještě jednou přeji hodně zdraví v roce 2022 a na shledanou o letošním masopustu  

Váš starosta obce Tomáš Trsek 


